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Spørgsmål 158:
"Ministeren bedes redegøre for, hvor meget beskatningen af ejendomsværdier er 
steget siden 2002 på grund af tilbygninger m.m.?"

Svar:
Jeg forstår spørgsmålet derhen, at det ønskes beregnet, hvor stort et merprovenu, 
der er indkommet som følge af justeringer af ejendomsværdiskatteloftet på ejen-
domme, der siden 2002 har fået foretaget en ombygning, der har krævet bygge-
tilladelse. 

Told- og Skattestyrelsen har oplyst mig om, at der ikke umiddelbart foreligger 
oplysninger, der kan belyse problemstillingen. Udviklingen af et redskab hertil 
vil være kompliceret, da man udover det egentlige udtræksarbejde for at finde de 
relevante ejendomme skal fremskaffe oplysninger om ejernes personlige skatte-
forhold. 


